

NOTIS PENTING BERTARIKH: 13 AUGUST 2024
NOTIS PINDAAN TERMA DAN SYARAT CIMB DEBIT CARD

Pelanggan yang Dihormati,

Kami ingin memaklumkan kepada anda bahawa Terma dan Syarat CIMB Debit MasterCard (“Terma dan Syarat”) sedia ada telah dikemas kini dan akan berkuat kuasa pada **3 SEPTEMBER 2024**.

Untuk memudahkan rujukan, penjadualan semakan sedia ada dan utama kepada Terma dan Syarat dinyatakan dalam jadual di bawah, atau digariskan (jika boleh).

Klausa	Klausa Sedia Ada	Klausa Baharu/Klausa Yang Dipinda
7.6	Tidak berkenaan	Jika Baki Dipegang telah dikeluarkan, Pemegang Kad bersetuju bahawa Bank boleh menetapkan semula Baki Dipegang untuk satu tempoh dan amaun mengikut budi bicaranya jika Transaksi berkemungkinan akan atau dibentangkan untuk pembayaran kemudiannya oleh Peniaga Diberi Kuasa dan/atau mendebit Akuan Yang Ditetapkan untuk semua Transaksi yang dijalankan menggunakan Kad mengikut arahan pengebilan daripada Peniaga Diberi Kuasa.
14.7	Tidak berkenaan	Bank tidak akan bertanggungjawab dalam apa jua cara untuk sebarang kerugian atau ganti rugi yang diakibatkan kepada Pemegang Kad, oleh VISA dan/atau Mastercard dan/atau anggota institusinya. Pemegang Kad hendaklah mengendalikan sebarang tuntutan terhadap atau pertikaian dengan VISA dan/atau Mastercard dan/atau anggota institusinya secara langsung dengan entiti tersebut. Jika tuntutan atau pertikaian tersebut timbul, Pemegang Kad tidak boleh menahan sebarang pembayaran kepada Bank di bawah terma-terma dan syarat-syarat ini.
24.2	(c) Emel: cru@cimb.com.	(c) Emel: contacus@cimb.com
26.4	Sebarang penentuan oleh Bank mengenai kelayakan Pemegang Kad CIMB Preferred Debit Mastercard untuk	Sebarang penentuan oleh Bank mengenai kelayakan Pemegang Kad CIMB Preferred Debit Mastercard untuk Faedah hendaklah, kecuali

	Faedah hendaklah, kecuali <u>kesilapan nyata</u> , adalah muktamad dan konklusif melainkan perkara yang sama kelihatan sangat tidak adil atau tidak adil.	<u>kesilapan jelas</u> , adalah muktamad dan konklusif melainkan perkara yang sama kelihatan sangat tidak adil atau tidak adil.
27.9	Penentuan Bank sama ada Transaksi termasuk dalam klausa 27.8 dan sama ada Transaksi memperoleh atau tidak memperoleh Rebat Tunai adalah muktamad dan konklusif melainkan terdapat <u>ralat yang nyata</u> .	Penentuan Bank sama ada Transaksi termasuk dalam klausa 27.8 dan sama ada Transaksi memperoleh atau tidak memperoleh Rebat Tunai adalah muktamad dan konklusif melainkan terdapat <u>kesilapan jelas</u> .

Terma & Syarat Kad Debit CIMB yang disemak semula boleh diakses di www.cimb.com.my.

Terima kasih.

Pihak Pengurusan

CIMB Bank Berhad & CIMB Islamic Bank Berhad